
Bestyrelsesmøde
Dato: d. 16. november 2023
Tid: Kl. 19.00 - 21.00
Sted: Hos Jytte

Deltagere: Jytte, Anne-Lise, Mette og Dorte

Afbud: Sanne

Dagsorden Referat

1 Velkommen og punkter til evt.

2 Medlemsstatus

FB siden har nu 957 medlemmer
– over halvdelen er ikke aktive medlemmer i

Sælen
– har vi en holdning til det – skal vi opfordre

til medlemskab?

Der er nu 341 betalende medlemmer.

Der er efter sidste mødeskrevet opslag på
FB-gruppen med opfordring til tilmelding

3 Regnskab – økonomi

Julefrokost udvalg har spurgt til mandelgave
på max 50 kr

Udgifter og indtægter er OK

4 EVENT

*Fuldmåne den 27.11
– Hvad mangler vi at få styr på?

*Jul og Nytår

Kim Gus kommer kl 17. kl 18 er saunaen klar, Kim
laver en plan med duftfri sauna i starten af aftenen.
Plan kommer fra Kim senere. Opslag laves derefter
og opslås på FB.
Dorte køber lyskæder som aftalt.
Jytte tager solcellelamper med til bordet.
Anne-Lise tager vand med i Termokande til
bestyrelsen – Dorte tager neskaffe og chokolade
pulver med. Vi tager hver især kolde drikke med.
Mette kommer ikke pga. ferie.

24. december holder vi Nissebadning kl 9.
Anne-Lise har nissehuer til pyntning + hun tager
Sælens flag med. Jytte køber 2 flasker ”Nissepis”
som vi skåler i.

31. december holder vi Nytårsbadning. Kl 9 Vi
skåler i Champagne. Mette køber.



5 Læhegn – status opfølgning Overslag på læhegn er 113.500 kr.(141.875 kr incl
moms)
Dorte svarer tak og sender tilbud videre til Mikkel i
Aalborg Kommune.

6 Ansøgninger
ANTV pulje

ANTV skal have møde den 26.
Vi ansøger om pulje til strømføring, omklædning og
sauna. Dorte laver ansøgning og sender.

7 DGI mødereferat / Dorte Der etableres forventelig en forening på Stigsborg.
Tænkningen er en paraplyforening med underudvalg
og hvor vi som Sælen kan fungere som sådan.

8 Hjemmeside – web opfølgning Sanne deltog ikke i mødet. Vi udsætter punktet, men
forhører os om gode ideer ved badebroen, blandt
medlemmer.

9 EVT
Wannabe festgruppe på Messenger – har

bestyrelsen en holdning til grupper der?

Toiletbygningen er aflåst.

Isbadning invitation.

Vi drøfter os frem til, at vi ikke har ansvar for
diverse grupper – der er sikkert mange grupper, vi
slet ikke har kendskab til.

Dorte spørger i mail til Mikkel fra kommunen.

Invitationen er delt med medlemmerne. Anne-Lise
deltager.

Næste møde:

Punkter til næste møder:

I Januar (inden 19. januar) hos Mette i
Vadum. Dorte sender forslag ud i vores
bestyrelses gruppe.

● ”sæl dåb” hvordan og hvornår?
● Evt sauna event i februar?

(Anne-Lise spørger til aftaler i
Blokhus)


